
 

Referat styremøte ASKN 

26.03.24 

 

Til stede Kristine Sverdrup (leder) 
Marie Jenssen (nestleder) 
Solveig Kristiansen (kasserer) 
Lars Ove Andersen (styremedlem) 
Inger Lise Heide Lillegård (styremedlem) 

Forfall Dae Lunde (sekretær) 
Ann-Cecilie Junk (vara) 

 

Møtereferat 

1/24 Oppfølging fra årsmøte: 
- Bruksklasse på utstilling 
- HD-indeks 
- Oppdatering av årets-regler 

 
Kristine kontakter NKK ang. 
bruksklasse på utstilling 
 
Marie kontakter William Bredal ang. 
webinar om HD-indeks 
 
Kine oppdaterer årets-regelverk på 
nettsiden. 

2/24 Status aktiviteter 
- Figurantkurs 
- Aktivitetshelg 
- Noseworkstevne 
- Spons aussiespesialen 
- Brukshelg 

 
Lars er ansvarlig for figurantkurs. 
Kurset er fullt, og 5 medlemmer er 
påmeldt. Det betyr at vi også får inn 
6000 kr i inntekter på kurset. Kurset 
er godkjent, men vi har ikke fått 
materiell enda. Lars er ansvarlig for 
å sende påmeldte en mail med 
praktisk info nærmere kursstart. 
Solveig undersøker fakturering. 
 
Kristine og Solveig er ansvarlig for 
aktivitetshelg. De er kun få plasser 



igjen på noen av kursene. Ellers er 
alle instruktører i orden, og alt er i 
orden med praktiske ting. Kristine 
sender ut mail til de påmeldte 
nærmere kursstart. Solveig 
undersøker fakturering, hvis ikke 
bes påmeldte vippse inn i forkant. 
 
Inger Lise har ansvar for 
noseworkstevne – og fører for tiden 
oversikt over hvem som har betalt. 
Frist er 1. april. Oversikten sendes 
Solveig for kontroll/avstemming. 
Kristine har bestilt rosetter til 
stevne. Vi har godt oppdekt med 
hjelpere på lørdag, kan hende vi 
mangler noen hjelpere søndag. 
Kristine bestiller festivaltoalett til 
arrangementet. 
 
Spons: Vi har avklart en del 
hovedpremier, men mangler en del 
mindre premier. Alle i styret er nå 
ansvarlige for å høre med en 
leverandør hver. Frist for å ha det 
avklart er neste styremøte. 
 
Brukshelg: Vi mangler endelig 
godkjenning fra 1 instruktør, ellers 
er alt klart til brukshelg på Valdres i 
september. Vi får låne utstyr og 
treningsområde hos Valdres 
hundeklubb, og har fått rabatt på 
overnatting på campingen. Åpner 
trolig påmelding i løpet av april. 

3/24 Innkomne saker fra medlemmer Forslag om webinar med Eva Marie 
Wergård. Styret støtter forslaget, 
og Kristine tar kontakt med henne 
for å undersøke pris osv. 
 
Forslag om ny online konkurranse i 
kreativ lydighet i forbindelse med 
aktivitetshelg. Styret støtter 
forslaget, men vil avklare hva Kine 
kan bidra med før vi legger ut. 

 


